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Sēde sasaukta 2024.gada 14.maijā plkst. 15:00 
Sēde sākta 2024.gada 14.maijā plkst. 15:00 
Sēde slēgta plkst. 16:26 
 
Sēdē piedalās 4 komitejas locekļi: 
Andrejs Radzevičs, Laila Roga, Linards Tiļugs, Andris Jankovskis 
 
Sēdē piedalās: 
Klātienē: 
Kaspars Dzenis, Evija Farbotko, Linda Leja, Gints Ločmelis, Ģirts Osis, Raimonds Reinis, 
Ginta Kampare, Izglītības iestāžu pārstāvji (skatīt pielikumā “Dalībnieku reģistrācijas 
lapa”). 
Attālināti:  
Madara Lagzdiņa, Aigars Evardsons, Kristīne Dundure, Kristīne Pastore, Raimonds 
Reinis, Izglītības iestāžu pārstāvji (skatīt pēc pieprasījuma komitejas sēdes video 
ierakstu). 
 
Sēdē nepiedalās 1 komitejas loceklis: Aivars Priedols 
 
Sēdi vada Andrejs Radzevičs 
 
Sēdi protokolē Agnese Retere 
 
Sēdes veids: atklāta. 
 
Sēde tiek ierakstīta audioierakstā. Audioieraksts publiski pieejams pašvaldības mājas 
lapā: www.dkn.lv  
 
Sēdes darba kārtība: 
 

1. Informatīvs jautājums: Par Izglītības iestāžu sagatavošanu 2024./2025. mācību 
gadam. (Līgumi, to grozīšana, būvniecības dokumentācija, tāmju grozījumi, 
finansējums , darbu termiņi, atbildīgās personas) 

http://www.dkn.lv/


2. Informatīvs jautājums: Par izglītības iestāžu finanšu pieprasījumu sagatavošanu 
2025.gadam (remontdarbi, būvniecības dokumentācija, tāmes, finansējums ). 

 

 
1.§ 

Par Izglītības iestāžu sagatavošanu 2024./2025. mācību gadam. (Līgumi, to 
grozīšana, būvniecības dokumentācija, tāmju grozījumi, finansējums , darbu 

termiņi, atbildīgās personas) 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 00h 02m 08s 

Andrejs Radzevičs 
[no 00h 02m 08s līdz 00h 03m 04s] 

 

- Izsakās par jautājuma aktuālitāti un mērķi.  
- Aicina  

- Kasparu Dzeni sniegt informāciju par 
būvniecības dokumentāciju, kad tāda ir 
nepieciešama. 

- Lindu Leju sniegt informāciju par līgumiem un 
līgumu grozīšanu. 

- Gintu Ločmeli par tāmju izmaiņām un to 
sagatavošanu. 

- sniegt informāciju par būvatļaujas saņemšanu, 
aktu rakstīšanu. 

Kaspars Dzenis 
[no 00h 03m 13s līdz 00h 07m 11s ] 

 

Informē un skaidro par  
- būvniecības dokumentāciju un gadījumiem, kad 

tāda ir nepieciešama; 
- pašvaldības būvuzraudzību 

Gints Ločmelis 
[no 00h 07m 13s līdz 00h 07m 27s] 

Aicina Kasparu Dzeni skaidrot kas drīkst iesniegt, izstrādāt 
būvniecības dokumentāciju. 

Kaspars Dzenis 
[no 00h 07m 28s līdz 00h 08m 07s ] 

Sniedz skaidrojumu, kas drīkst iesniegt būvniecības 
dokumentāciju. 

Andrejs Radzevičs 
[no 00h 08m 09s līdz 00h 08m 31s] 

Aicina Kasparu Dzeni precizēt un noskaidro kas ir 
iesniedzējs. 

Linda Leja 
[no 00h 08m 47s līdz 00h 08m 50s] 

Sniedz skaidrojumu, kas drīkst iesniegt būvniecības 
dokumentāciju. 

Andrejs Radzevičs 
Linda Leja 
Kaspars Dzenis 
Gints Ločmelis 
[no 00h 08m 51s līdz 00h 10m 36s] 

Notiek sarunas par 
- līguma slēdzēju no pašvaldības puses; 
- darbību reģistrāciju būvniecības informācijas 

sistēmā (BIS). 

Agija Kaņevska, Krotes 
skolas direktore  
[no 00h 10m 37s līdz 00h 11m 35s] 

Uzdod jautājumu un noskaidro par iepirkumu par pamatu 
hidroizolāciju, kas tikko beidzies - tā līguma slēgšanu. 

Linda Leja 
[no 00h 11m 36s līdz 00h 15m 23s] 

- Informē un skaidro par līgumu sagatavošanu, 
slēgšanu un grozīšanu  



Uzaicinātie izglītības iestāžu vadītāji uzdod jautājumu un 
noskaidro – pie kā pašvaldībā vērsties, ja ir nepieciešama 
palīdzība būvniecības dokumentācijas sagatavošanā. 

- Informē par līgumu termiņa pagarināšanas 
iespējām, līguma izpildes kontroli. 

Gints Ločmelis 
Kaspars Dzenis 
[no 00h 16m 10s līdz 00h 18m 33s] 

Sniedz atbildi, kur vērsties izglītības iestāžu vadītājiem, ja 
ir nepieciešama palīdzība būvniecības dokumentācijas 
sagatavošanā. 

Andrejs Radzevičs 
[no 00h 18m 37s līdz 00h 18m 50s] 

Uzdod jautājumu un precizē par līguma grozījumu 
sagatavošanu, nosūtīšanu un parakstīšanu.   

Ginta Kampare 
[no 00h 18m 53s līdz 00h 21m 49s] 

Aicina Lindu Leju, Gintu Ločmeli un Kasparu Dzeni sniegt 
un precizēt informāciju izglītības iestāžu vadītājiem par 
būvniecības informācijas sistēmas (BIS) lietošanu un tajā 
veicamajām darbībām. 

Andrejs Radzevičs 
[no 00h 21m 49s līdz 00h 22m 56s] 
 

Aicina Lindu Leju un viņa sniedz informāciju: 
-  par gadījumiem, “kad palielinās summa, atklājot 

neparedzamos darbus”; 
- Cik procentuāli šāda summa var sastādīt. 

Gints Ločmelis 
Linda Leja 
Ginta Kampare 
Agija Kaņevska, Krotes 
skolas direktore  
Kaspars Dzenis 
[no 00h 22m 57s līdz 00h 25m 01s] 

Diskusija par neparedzamiem un neparedzētajiem 
darbiem. 

Andrejs Radzevičs 
[no 00h 25m 02s līdz 00h 33m 54s] 

- Uzdod jautājumu Evijai Farbotko, Lindai Lejai un 
noskaidro par rīcību līguma summas pieauguma 
gadījumā, nezināmo darbu dēļ (līguma grozījumi). 

 
Notiek diskusija par līguma grozījumiem un par iesniegtiem 
iestāžu iesniegumiem. 
 

- Aicina klātesošos izglītības iestāžu vadītājus 
izmantot izdevību, kad sēdē piedalās speciālisti un 
uzdod jautājumus. 

 
Izglītības iestāžu vadītāji izsakās par gūto pieredzi ar skolu 
remontdarbiem un to izmaksām. 

Gints Ločmelis 
[no 00h 33m 55s līdz 00h 38m 24s] 

Sniedz izglītības iestāžu vadītājiem atbildes par 
remontdarbiem un to izmaksām.  
 
Notiek diskusija starp izglītības iestāžu vadītājiem, Gintu 
Ločmeli, Kasparu Dzeni, Linardu Tiļugu par remontdarbu 
izmaksām. 



Linda Leja 
Gints Ločmelis 
[no 00h 38m 27s līdz 00h 43m 35s] 

Stāsta izglītības iestāžu vadītājiem par projektēšanas 
pieredzi. 
 
Izglītības iestāžu vadītāji  

- uzdod jautājumus par projektēšanu 
- diskutē par remontdarbu problēmām. 

Ginta Kampare 
[no 00h 50m 45s līdz 00h 56m 31s] 

Rezumē, kopā ar Lindu Leju, Kasparu Dzeni un Andreju 
Radzeviču izglītības iestāžu vadības pārstāvjiem komitejā 
izrunāto par būvniecības darbiem.  
 
Izvēršas diskusija par vienu būvinženieri pašvaldībā. 
Diskutējot par šo, tiek pāriets uz nākošo darba kārtības 
jautājumu. 

 

Andrejs Radzevičs  Izskata priekšlikumu: Administrācijai pilnveidot 
iesnieguma izskatīšanas apriti izglītības iestāžu 
būvniecības (remontu) gadījumiem. 

 

Par priekšlikumu balso: 
"par"  -  

4 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Laila Roga, 
Linards Tiļugs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: Priekšlikums atbalstīts. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 56m 31s 

 
 

2.§ 
Par izglītības iestāžu finanšu pieprasījumu sagatavošanu 2025.gadam 

(remontdarbi, būvniecības dokumentācija, tāmes, finansējums ). 
 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 00h 56m 33s 
 

Gints Ločmelis 
[no 00h 56m 59s līdz 01h 00m 52s] 

Informē par uzdevumu Attīstības un uzņēmējdarbības 
daļai par izglītības iestāžu remontdarbu tāmju 
sastādīšanu projektu izveidei. 

Evija Farbotko 
[no 01h 01m 21s līdz 01h 02m 49s] 

Informē izglītības iestādes par finanšu pieprasījumu 
sagatavošanu 2025.gadam. 

Linda Leja 
[no 01h 02m 54s līdz 01h 03m 42s] 

Informē izglītības iestādes par  
- 2024.gada tāmēm  
- jaunu tāmju gatavošanu 2025.gadam ; 
- nepieciešamību izvērtēt dokumentāciju. 



Kaspars Dzenis 
Gints Ločmelis 
[no 01h 03m 45s līdz 01h 05m 04s] 

Izsakās par tāmju sagatavošanu. 

Ģirsts Osis 
[no 01h 05m 13s līdz 01h 05m 25s] 

Izsakās par pašvaldības specilālistu izteikto par 
remontdarbu procesu uzsākšanu un tāmju 
sagatavošanu. 

Andrejs Radzevičs 
[no 01h 05m 26s līdz 01h 07m 36s] 

- Izsakās par jautājuma aktualitāti un virzību. 
- Aicina izglītības iestāžu vadītājus jau tagad domāt 

par veicamajiem remontdarbiem 2025.gadā. 

Gints Ločmelis 
[no 01h 07m 38s līdz 01h 09m 26s] 

Izsakās par izglītības iestāžu sadarbību ar Attīstības un 
uzņēmējdarbības daļu.  

Ginta Kampare 
[no 01h 09m 27s līdz 01h 10m 32s] 

Izsakās par nepieciešamību jūlijā noteikt konkrētu laika 
grafiku kādā tiek plānoti darbi.  

Andrejs Radzevičs 
[no 01h 11m 02s līdz 01h 14m 07s] 

Aicina  
- Izglītības pārvaldi sagatavot darbības plānu, pēc 

izvērtēšanai iesniegtajām prioritātēm ; 
- Izglītības iestāžu vadītājus iesaistīties un Izglītības 

pārvaldei norādīt nepieciešamo darbu prioritātes. 

 
Deputātu balsojums par Darba kārtības jautājumu nenotiek. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 01h 17m 16s 

 
 
 
 
Izglītības un sporta komitejas priekšsēdētājs Andrejs Radzevičs 
 
 
Komitejas sekretārs Agnese Retere 
 


